
Z á p i s n i c a 
 
zo zasadnutia  Komisie  M s Z  pre financie a rozpočet, ktoré sa konalo  3. novembra  2011 

o 16 00  hod. na Mestskom  úrade v Malackách, v zasadacej miestnosti č. 318 
 
 
Prítomní:  Ing. Vladimír Moravčík,CSc., Ing. Mária Tedlová Ing. Marián Andil, Ing. Ladislav 
Horáček, Ing. Blanka Švecová, 
Ospravedlnení: Ing. Gabriela Janíková,  JUDr. Ing. Zuzana Dobrodenková, Ing. Eliška 
Barniaková  
Hostia:  RNDr. Jozef Ondrejka, Ing. Adamovič Ladislav, Ing. Vavrinec Dušan  
Zapisovateľka: Bc. Katarína Orgoňová 
 
Zasadnutie Komisie M s Z  pre financie a rozpočet  bolo zvolané pozvánkami . 
 
 
Otvorenie zasadnutia: 
 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie, Ing. Vladimír Moravčík, CSc. privítaním 
prítomných a predložením programu komisie, ktorý komisia jednohlasne schválila.  

V úvode rokovania vystúpil primátor mesta RNDr. J. Ondrejka, ktorý informoval 
prítomných členov komisie o možných dopadoch súčasného riešenia finančnej situácie štátu 
na ekonomiku Mesta Malacky. Zároveň spoločne dohodli, že návrh modelu prijateľného 
riešenia na úrovni mesta, najmä ako sa so situáciou na úrovni mesta vyrovnať v budúcich 
rokoch bude predmetom rokovania komisie s primátorom Mesta Malacky v termíne do konca 
novembra. 
 
 
Program  a priebeh  rokovania  komisie: 
 

Primátor Mesta Malacky RNDr. Ondrejka sa vo svojej informácii zameral na dva body, 
a to  návrh rozpočtu Mesta Malacky na rok 2012 a podiel akcií Mesta Malacky v Bratislavskej 
vodárenskej spoločnosti, a.s. Oboznámil členov komisie s návrhom štátneho rozpočtu na rok 
2012, ktorého deficit je 1,5 mil. eur, jeho dopad na samosprávy a konkrétne na Mesto 
Malacky, nakoľko výnos dane z príjmov poukázaný zo štátneho rozpočtu tvorí časť príjmu 
rozpočtu mesta. Uviedol, že tieto príjmy majú od roku 2008 klesajúcu tendenciu a podľa 
prognóz sa situácia nezlepší ani v nasledujúcom období.  

 Pri hodnotení stavu majetku zdôraznil najmä potrebu riešenia havarijného stavu 
verejného osvetlenia, rekonštrukcie kaštieľa, rekonštrukcie komunikácií. Výpadok výnosu 
daní bude musieť mesto vykryť  zvýšením dane z nehnuteľnosti, do akej miery bude závisieť 
na rozhodnutí poslancov M s Z. Rezervy vidí aj v školstve. Po tomto prehodnotení a hľadaní 
možností získania finančných prostriedkov uviedol, že Mesto Malacky je vlastníkom 2 % 
podielu akcií B V S, a.s., ktoré by mohlo využiť mesto vo svoj prospech. Navrhol, že  by 
predstavil členom komisie model koncesie alebo leasingu, ale vzhľadom k tomu, že diskusia 
na túto tému bude rozsiahla, navrhol stretnutie len na prerokovanie tejto témy. 

 
Záverom dohodli, nakoľko pôjde o hľadanie možností získania finančných 

prostriedkov do rozpočtu na rok 2012, že nasledujúce spoločné  stretnutie primátora mesta 
s komisiou M s Z bude spojené aj s prerokovaním návrhu nových sadzieb daní 
z nehnuteľnosti, ktoré by mali platiť od januára 2012. 
 
 
Prerokovanie  bodov  schváleného programu  komisie : 
 



1)  Správa z vykonanej následnej finančnej kontroly v p.o.m. MsCSS   Z146/2011 
 

Predkladateľom a spracovateľom  správy je Ing. Ľ. Čikošová – hlavná kontrolórka 
Mesta Malacky. Podľa ustanovenia rokovacieho poriadku M s Z, vypracované materiály 
predkladá priamo na rokovanie M s Z. Správa z vykonanej kontroly bola zaradená do 
programu ako informácia ku ktorej členovia komisie vyslovili   nespokojnosť k dátumu 
opatrení. 
 
 
2)  Návrh VZN mesta Malacky a interné právne normy :  
     c) Návrh VZN o rozpočtových pravidlách  
Materiál uviedol  Ing. Adamovič Ladislav – vedúci OE    Z150/2011 
 

Predkladateľ materiálu uviedol, že dôvodom predloženia nového návrhu VZN bola 
novela zákona č. 523/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách verejnej správy a zmena 
pravidiel, ktoré sa týkajú právomocí vykonávania opatrení v priebehu roka orgánmi mesta. 
Upravujú sa tiež podmienky predkladania programového rozpočtu. 
 
Členovia komisie opätovne žiadali vyznačiť zmeny v predkladanom materiáli pre prehľadnosť 
a lepšiu orientáciu v navrhovaných zmenách farebne, kurzívou, tučným písmom.... 
 
Uznesenie: 
 
Komisia odporúča M s Z schváliť VZN o rozpočtových pravidlách  s pripomienkou – v § 10 
ods. 4 písmeno c) doplniť  text - presun rozpočtovaných prostriedkov medzi oddielmi 
bežného aj kapitálového rozpočtu do výšky 17.000 € v jednotlivom prípade 
 
Za prijatie uznesenia hlasovalo  5   prítomných členov   Proti:0  Zdržal sa:0 

 
     d) Návrh VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu mesta  
Materiál uviedol  Ing. Adamovič Ladislav – vedúci OE    Z151/2011 
 

Predkladateľ materiálu uviedol, že v súčasnosti platné VZN č. 1/2006 už v plnej miere 
nekorešponduje s prvkami a skúsenosťami získanými pri poskytovaní dotácií z rozpočtu 
mesta. V predloženom novom VZN je stanovenie nových a transparentných  pravidiel 
a kritérií  pri prideľovaní finančných prostriedkov z rozpočtu mesta. 
 
Uznesenie: 
 
Komisia odporúča M s Z schváliť návrh VZN o dotačnej a grantovej politike mesta bez 
pripomienok 
 
Za prijatie uznesenia hlasovalo  prítomných členov  5 Proti: 0 Zdržal sa: 0 

 
 
 
3) Návrh prevodov, prenájmov nehnuteľností a zmluvy : 
    a) Návrh na odplatný prevod nehnuteľnosti v prospech Kopelovič, Malacky  Z152/2011 
    b) Návrh na odplatný prevod nehnuteľnosti v prospech Natália Longauerová,  Malacky    
                  Z153/2011 
   c) Návrh na odplatný prevod nehnuteľnosti v prospech Ing. Roman Kuklovský,  Malacky   
                 Z154/2011 
    d) Návrh na odplatný prevod komunikácie v Obytnom súbore 31 rodinných domov Cesta    
        Mládeže, Malacky uzatvorením "Budúcej kúpnej zmluvy"    Z155/2011 
 



Predkladateľka materiálov  Ing. Danišíková Zuzana – poverená zastupovaním OP sa pre 
chorobu ospravedlnila, preto sa nimi komisia nezaoberala a neprijala žiadne uznesenie 
 
 
 
4) Prvý návrh rozpočtu mesta na rok 2012        
 
Materiál uviedol  Ing. Adamovič Ladislav – vedúci OE                                           Z157/2011 
 

Predkladateľ materiálu predložil nový návrh výdavkov kapitálového rozpočtu, do 
ktorého boli po pripomienkovaní na komisiách M s Z dodatočne zakomponované požiadavky  
prijaté uzneseniami M s Z.  Celková suma kapitálového rozpočtu bola zachovaná, nastali len 
úpravy pri výstavbe a rekonštrukcii miestnych komunikácií , kde bol objem finančných 
prostriedkov znížený a v zatepľovaní škôl, kde bola táto  položka  zrušená. Doplnený bol 
o čerpanie prostriedkov na budovanie skejtparku a II. etapa rekonštrukcie MŠ Rakárenská. 
Ďalej predkladateľ poskytol informáciu  o dlhovej službe mesta, ktorá narástla z dôvodu 
zvýšenia úrokovej sadzby Dexia banky Slovensko, a.s. na 1,5%,  tiež uviedol, že do rozpočtu  
neboli zapracované prostriedky pre rozpočtové organizácie v tej výške, ako boli ich 
požiadavky, ale podľa prepočtu normatívu na žiaka. 
 
Uznesenie: 
 
Komisia odporúča M s Z zobrať na vedomie prvý návrh rozpočtu Mesta Malacky na rok 2012  
s pripomienkami 
 

- predložiť na rokovanie M s Z prehľad o všetkých požiadavkách na rozpočet Mesta 
Malacky pre rok 2012  a znova prehodnotiť požiadavky, ktoré vyplývajú aj z ďalších 
prijatých uznesení M s Z napr.: k zmene a doplnkom územného plánu a iné...... 

- prehodnotiť súčasné sadzby daní z nehnuteľnosti Mesta Malacky 
- pred vypracovaním návrhu rozpočtu Mesta Malacky na rok 2012 schváliť v M s Z plán 

prioritných úloh mesta a rozpočet vypracovať v nadväznosti na tieto priority. 
Premietnuť do programového rozpočtu  Mesta Malacky na rok 2012 podrobnejšie 
prioritné úlohy a určiť zodpovednosť komisií  za plnenie stanovených programov tohto 
rozpočtu 

- vypracovať prehľad finančných prostriedkov, ktoré boli vynaložené na kaštieľ 
a predložiť návrh na jeho využiteľnosť  

- rozpracovať a do M s Z predložiť návrh o podmienkach prevodu neupotrebiteľného 
majetku Mesta Malacky napr.: NBP Mierové nám., pozemky pod budovami – Vampíl, 
pozemky na území intravilánu a pod. 

 
Za prijatie uznesenia hlasovalo 5   prítomných členov   Proti:  Zdržal sa: 

 
      5) Informácie:  
            a) o čerpaní rozpočtu mesta k 30.9.2011     Z158/2011 

Materiál uviedol  Ing. Adamovič Ladislav – vedúci OE 
 

Uznesenie: 

Komisia odporúča M s Z zobrať na vedomie informáciu o čerpaní rozpočtu mesta 

k 30.9.2011 bez pripomienok 

 
Za prijatie uznesenia hlasovalo 5  prítomných členov   Proti:  Zdržal sa: 

 



 
Záver:  

Zasadnutie komisie ukončil predseda komisie Ing. Vladimír Moravčík, CSc. o 18,40 hodine. 

 

 

 

 

 

 

 
 
  Bc. Katarína Orgoňová                                                          Ing. Vladimír Moravčík, CSc. v.r. 

zapisovateľka  komisie M s Z                                                        predseda komisie M s Z                                                               

 


